
  

 

Nämndindikativ till Kostnämnden Region Västmanland. 

 
Vildsvin är något som det finns gott om här runt regionen till mångas förtret och till andras 
lycka. Oavsett vad man tycker om vildsvin så är köttet från dem en mycket bra födokälla, 
många anser det även vara en delikatess.  

I Sörmland genomförs något som de kallar för Vildsvinsnatta.  

Det är något som jägarförbundet samordnar med jägarna. De går ut en eller flera nätter och 
jagar vildsvin. Köttet skickas sedan till slakterier för att få fram de slutliga produkterna som 
sedan erbjuds till skolor, äldreomsorg och regionen.  

Det här görs dels som ett steg i att hålla vildsvinsstammen i ett hälsosamt tillstånd, dels för 
att sprida vildsvinsköttet till den offentliga sektorn och därigenom i högre grad öka intresset 
för vildsvin som ett attraktivt livsmedel. Många människor kommer att få ta del av köttet och 
få prova ett livsmedel som de kanske aldrig har smakat förut.  

Vi lever i en tid där man vill återgå till mer lokalproducerad, ekologisk produktion och främja 
den egna landsbygden. Det är ett mycket klimatsmart alternativ att utnyttja de resurser som 
finns i våra egna skogar och marker för att kunna erbjuda en fin råvara. 

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

- Att undersöka hur samarbetet med Jägarförbundet ser ut i Sörmland. 
- Att undersöka hur processen från jakt till färdig produkt ser ut i Sörmland. 
- Att se över om det är möjligt att införa ett liknande evenemang som Vildsvinsnatta i 

Västmanland. 
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